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Prawdopodobnie to pierwsza debata na temat budżetu na Północnym Mazowszu –
powiedział rozpoczynając czwartkowe spotkanie dr Antoni Sobczak. – Jej organizacja
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świadczy o tym, że władze Mławy chcą iść w kierunku potrzeb mieszkańców.

 

Aula Maxima mławskiej części PWSZ w czwartek 15 grudnia br. stała się areną
dyskusji na temat budżetu miasta. Spotkanie rozpoczął Burmistrz Sławomir
Kowalewski – powitał przybyłych, przedstawił główne cele debaty i przekazał głos dr
Antoniemu Sobczakowi, dziekanowi wydziału ekonomicznego PWSZ. On zapoznał
zgromadzonych z pojęciami dotyczącymi budżetu, zasadami jego tworzenia oraz
zagrożeniami w obszarze finansów publicznych. Po tym teoretycznym wstępie
Burmistrz przedstawił informację z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku i
zaprezentował projekt nowego dokumentu finansowego miasta - na 2012 rok. W
cześci dyskusyjnej padały pytania dotyczące środków przeznaczonych na PWSZ,
dofinansowanie Uniwersytetu Trzeciego Wieku, inwestycji sportowych, środków
przeznaczanych na administrację samorządową oraz sposobu wyłaniania podmiotów
realizujących zadania inwestycyjne miasta. Odpowiedzi udzielał Burmistrz, kwestie
dotyczące teorii budżetu dodatkowo wyjaśniał dr Sobczak.
Na spotkanie przybyło wielu przedstawicieli lokalnych mediów. Jeden z dziennikarzy
– Paweł Koziński reprezentujący „Nowy Kurier Mławski” zapytał, czy jest szansa na
organizację debat budżetowych wcześniej, tak by opinia mieszkańców była dobrze
znana jeszcze przed układaniem projektu budżetu? Burmistrz zapewnił, że jeśli
mieszkańcy będą zgłaszali taką potrzebę, miasto postara się zorganizować debatę w
oczekiwanym terminie. Równocześnie przypomniał, że sygnały dotyczące
niezbędnych inwestycji docierają na bieżąco za pośrednictwem Przewodniczących
Zarządów Osiedli.

Projekt budżetu na 2012 rok zostanie przyjęty na sesji 29 grudnia br.

Magdalena Grzywacz/RP



 

 

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/15_11.jpeg
https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/14_12.jpeg


 

 

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/13_15.jpeg
https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/12_15.jpeg


 

 

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/11_18.jpeg
https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/10_22.jpeg


 

 

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/9_25.jpeg
https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/8_25.jpeg


 

 

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/7_27.jpeg
https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/6_29.jpeg


 

 

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/5_28.jpeg
https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/4_28.jpeg


 

 

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/3_40.jpeg
https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/2_42.jpeg


 

Adres źródłowy: https://mlawa.pl/artykul/debatowalismy-nad-budzetem

https://mlawa.pl/sites/default/files/vphoto_gallery/1_37.jpeg

